
Styremøte 

 

29.08.2023 

Kl. 09:00 

 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

Leder Nepco   Lars Nag 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Åpning 

1.1. Trond åpnet møtet kl.09:00. Eirik deltok på deler av møtet på Teams. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Trond gikk gjennom referatet fra ekstraordinært styremøte 15. juni 2023. Referatet 

ble godkjent. 

2.2. Trond gikk gjennom referatet fra styremøtet 20. juni 2023. Referatet ble godkjent. 

2.3. Trond gikk gjennom referatet fra ekstraordinært styremøte 28. juni 2023. Referatet 

ble godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser en liten nedgang frem til nå i 2023. 

3.2. Kommunikasjonsstrategi. Eirik informerte om bakgrunnen for saken. Den tidligere 

og nåværende strategi for Ekofisk-Komiteens kommunikasjon ble presentert og 

diskutert. Styret ble enig om hvilken strategi vi følger fremover. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Endringer i skjema i forbindelse med forlenget opphold offshore. 

- Henvendelse til HR i forbindelse med samordning av OSO og 

personalforsikringer i bedriften. 

- Dysleksi og arbeidet som pågår i det prosjektet. 

- Reisekostnader til jobb for innleide. 



- Arbeidet med utvalg for unge medlemmer, Ekofisk-Komiteen UNG. Det er 4 

medlemmer som har meldt sin interesse for dette arbeidet.  

- Nattarbeid og pensjonsgrunnlag. Vurdere å kreve normert fast månedlig 

utbetaling av nattskifttillegget. 

- Yrkesskadeforsikring for ansatte med beredskapsstillinger. 

4.2. Innleieprotokoll orientering status. Det vil bli arrangert et møte 31. august angående 

utlysning av nye stillinger i henhold til innleieavtalen. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Regnskap og budsjett. Trond gikk gjennom regnskapet frem til dags dato. 

Regnskapet viser at vi er innenfor budsjett. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. Tillitsvalgtsamling 2023. Trond informerte at datoer for tillitsvalgtsamlingene er 

bestemt og at påmeldingsinformasjon er lagt ut på Ekofisk-Komiteens hjemmeside. 

Datoene for kursene i år er 7.- 9. november og 28. - 30. november. 

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM/mobile enheter. Arild informerte om status. 

7.2. Rengjøringsfilosofi. Arild informerte om status. 

7.3. Tommeliten Alpha. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. 

Den planlagte oppstarten for prosjektet er oktober i år. 

7.4. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår. For tiden jobbes 

det med samtykkesøknad for prosjektet. 

7.5. Fjerningskampanjen. Arild informerte om status og planlegging som pågår i 

forbindelse med arbeid som skal gjennomføres i 2024. I tillegg til Tor plattformen, 

har det blitt besluttet at gammel fakkel på Eldfisk Kompleks også blir en del av 

fjerningsprosjektet i 2024. For tiden jobbes det med samtykkesøknad for prosjektet. 

7.6. NxtGen ERP. Ingen informasjon. Jone Stapnes deltok ikke på dagens møte. 

7.7. Dysleksiprosjektet. Trond informerte om et prosjekt som bedriften har tatt initiativet 

til, og som Ekofisk-Komiteen er involvert og engasjert i. Trond informerte om 

bakgrunnen for prosjektet. Ekofisk-Komiteen arbeider med å rekruttere 

arbeidstakerrepresentanter som ønsker å delta. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 

 

9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Arild informerte om granskingen og hendelsesforløpet i forbindelse med en truck 

hendelse på Eldfisk. Avslutningsmøte for denne saken blir arrangert 30. september. 

- Arild informerte om manglende MOB-beredskap ved arbeid over åpen sjø på 

Eldfisk Alpha. Granskingsrapport er ferdigstilt. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om følgende saker: 

-Tilbud om kurs fra LDO (Likestillings- og diskrimineringsombudet). Disse kursene 

blir arrangert i uke 43 og går på Teams. 

- Prosjekt i Petroleumstilsynet/DNV om oppfølging og læring av hendelser som 



starter i 2023 og avsluttes i 2024. 

- Prosjekt i SFS (Samarbeid for sikkerhet) som handler om sikker kommunikasjon. 

9.3. AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

 

10. Eksterne engasjement 

10.1. Forbundsstyre. Trond informerte om aktuelle saker fra forbundet. Blant annet 

aktuelle kandidater, som skal være Ekofisk-Komiteens delegater, til de 

ekstraordinære landsmøtene i forbindelse med sammenslåingsprosessen mellom 

Industri Energi og FLT. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Frode informerte om saker fra Industri Energi sin 

HMS-konferanse som ble arrangert 23.- 24. august i Stavanger. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Frode informerte at det ikke har vært møte i 

HVO nettverket siden sist styremøte. 

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte at det ikke har vært møte i LO 

helikopterutvalg siden sist styremøte. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

11.1. Markering Ekofisk-Komiteen 50 år. Eirik hadde forlatt møtet da denne saken 

ble behandlet. 

 

 

Møtet avsluttet kl.15:00 


